

CASTING

Professionioinelle Köchin Professional Female Chef

CASTING



KÖCHIN GESUCHT

Bist du eine professionelle Köchin mit Charakter und Ausstrahlung. Stehst du auch gerne vor der Kamera. Bist du ausserdem im visuellen Alter zwischen 30 und 35? Dann suchen wir genau dich!

Du brauchst keine Shooting-Erfahrung.

Für die Produktion von Fotos für ein Schweizer Traditions-Unternehmen suchen wir eine ausgebildete Köchin, die einen Tag lang an einer wunderschönen Küchen-Location für uns vor der Kamera steht. Die Location, Styling, Essen und Zubehör bringen wir - es wird nicht gekocht, lediglich vorbereitet.

Mehr Informationen zum Shoot und die Anmeldung zum Casting, findest du via QR-Code auf unserer Registrierungs-Seite. Vorab: der Shoot wird sehr gut entlohnt.

Bitte bewirb dich bis Sonntag, 11. Mai 2025 (Mitternacht) via QR-Code.

Bei Fragen stehen wir dir unter casting@sandrobaebler.com gerne zur Verfügung.

Herzlich, Anja Baebler
www.sandrobaebler.com

CHEF WANTED

Are you a professional, female chef with personality and charisma? Do you enjoy being in front of the camera as well? Are you between 30 and 35 years old? Then we are looking for you!

You don't need any shooting experience.

We are looking for a trained female chef to spend a day in front of the camera at a beautiful kitchen location for a photo shoot for a traditional Swiss company. We will provide the location, styling, and accessories - there will be no cooking, only preparation.

You can find more information about the shoot and how to register for the casting via the QR code on our registration page. Just to let you know in advance: Just to let you know in advance: the shoot is very well paid.

Please apply by Sunday, May 11, 2025 (midnight) via the QR code.

If you have any questions, do not hesitate to contact us at casting@sandrobaebler.com.

Best regards, Anja Baebler
www.sandrobaebler.com